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Odgovori na pobude in vprašanja   

 
Na 14. redni seji OS, dne 26.6.2012 so bila postavljena vprašanja oz. pobude: 
 

Na Odboru za proračun in finance, so bile podane naslednje pobude:  
- je zanimalo, če so Občinska uprava in župan morda  urgirali na Pošto Slovenijo glede  uvedbe 

novega delovnega časa na pošti  Divači. Predlagajo, da ostane delovni čas v enoti pošte v 
Divači nespremenjen , od vodstva Pošte Slovenije se pričakuje, da bodo glede na obseg dela še 
povečali število uslužbencev na pošti v Divači in ne zmanjšali delovni čas po novi uvedbi 
urnika. Da ostaja urnik poslovanja pošte v divaški enoti v dosedanjem obsegu se utemeljuje z  
številom prebivalcev , podjetij , potrebe Občine Divača 

 
Na Pošto Slovenije se v zvezi z uvedbo novega delovnega časa ni urgiralo.  
 

- predlagajo županu, da določi delavca Občinske uprave, ki bo skrbel za podane pobude. 
 
Za odgovore na podana vprašanja in pobude skrbi Iztok Felicjan. O izvedbi in realizaciji 
posameznih pobud, ki pomenijo tudi finančne zalogaje za občino pa župan Drago Božac.  
 

- predlagajo, da se pozove svetnika g. Lipolta, da se udeležuje sej Odbora za proračun in 
finance, v nasprotnem primeru se gre v postopek imenovanja novega člana. 

 
Svetnik Stojan Lipolt je s tem predlogom seznanjen. V pogovoru je povedal, da je smatral, da 
mu je članstvo v odboru za finance prenehalo z njegovim odstopom z mesta predsednika 
Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami.  
 
 
Biserko Grabar je zanimalo: 

- kateri varčevalni ukrepi so bili še zagotovljeni na Občini Divača razen preklica razpisa za 
štipendije,  

 
Varčevalni ukrepi se izvajajo na vseh področjih. Kar ni nujno se enostavno ne naroča. Nad 
vsemi naročili bdi župan, ki tudi izvršuje proračun. 
 

- ali se bo  postavka » sredstva za štipendije«  ponovno vključila v proračun  
 
Odvisno od situacije in politične volje, predvsem občinskih svetnikov. 
 

- kakšne so aktivnosti glede podane pobude v zvezi postopka spremembe Pravilnika o 
štipendiranju 
 

Glede spremembe pravilnika se morajo dogovoriti svetniki, in potrebno je podati konkreten 
predlog, kaj naj bi se spremenilo. 
 

- zaprosila je za pridobitev zapisnika Nadzornega odbora, ki je obravnaval zadevo »štipendije« 
(do zasedanja 14. redne seje Občinskega sveta) 

 
- izpostavila je vprašanje glede podvajanja del , ki se izvajajo na Občinski upravi in 

Razvojnemu centru.  
 
Dela se ne podvajajo ampak medsebojno dopolnjujejo, kar je velika razlika. Določene zadeve 
hitreje opravi uprava, določene pa razvojni center. 
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Na Odboru za negospodarstvo, so bile podane naslednje pobude:  
 
Mirjam Frankovič Franetič je predlagala je, da se nekaj naredi na področju ozaveščanja 

 ljudi pri ravnanju z domačini živalmi in da se prouči predlog priprav dokumenta o nadzoru in      
 obveznosti imetnikov živali; 

 

Vse to je že zakonsko urejeno. Pristojnosti za nadzor ima: Policija, Veterinarski inšpektor in 
medobčinska inšpekcijska in redarska služba. 
 

 
Damijana Gustinčič je podala naslednji pobudi:  

- glede na spremembe v okolišu OŠ z gradnja novega vrtca je potrebno urediti  območje 
šolskega prostora ter urediti zavarovanje šolskega prostora ter brežine, ki loči šolski prostor in 
nogometno igrišče;  za stavbo Vrtca je nujno potrebno postaviti ustrezno mrežo, da bi 
zavarovala steno novega objekta; 

 

Pobuda ni slaba. Potrebno jo je finančno ovrednotiti in vključiti v proračun za naslednje leto.. 
 

- želela je, da se poda informacije kdo odpira in zapira otroško igrišče pri Zdravstveni postaji v 
Divači in kdo skrbi za čiščenje igrišča in zagotavljanje varnosti. Predlagala je, da bi se nekoga 
zadolžilo skrbnika, ki bi skrbel za vzdrževanje zelenih površin v občini, pokrival Občinske 
potrebe vzdrževanja, igrišča,…. 

 

Za odpiranje in zapiranje igrišča se je g. Subič dogovoril z g. Cerkvenikom, ki to igrišče tudi 
reklamira oz. uporablja za reklamiranje svojega lokala (spodaj slika iz internetne strani, 
nahaja pa se tudi na vseh letakih, ki jih delijo po vetrobranskih steklih na parkiriščih (PŠJ)). 
Prav tako se reklamira veliko parkirišče, ki je občinsko oz. javno. Tako igrišče kot parkirišče 
Kras Tour oz. Pizzerija-pivnica Orient reklamira kot svojo ponudbo.  
 

 
 
Glede čiščenja je za urejanje in čiščenje odgovoren koncesionar s katerim je bila v septembru 
podpisana koncesijska pogodba.  
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Na Odboru za prostorsko planiranje, so bile podane naslednje pobude :  
 
Biserka Grabar je predlagala:   

- da Občinski svet pristopi k možnosti rešitve problemov Ulice Brinja v Gabrovem naselju 
Divača: ulica  je preozka, neasfaltirana , za kar  morajo odpadke nositi na začetek ulice, da jih 
komunala lahko pobere; 

 
- istočasno opozarja na ustavljanje kamionov pred »Čokom« na ulici L. Požrlja ki blokirajo 

promet, ko bi lahko zapeljali na ogromno dvorišče. 
 

g. Felicjan  je pojasnil, da je podoben problem v delu Kajuhove ulice, skupno obema je, da 
sta ulici v privatni lasti in občina na ta zemljišča ne sme posegati. Prav tako izpostavi, da so 
vsi, ki so od privatnikov ta zemljišča oz. stanovanja in hiše kupovali za to vedeli že ob nakupu 
in da občina teh zemljišč ni dolžna urediti ter je to spor med njimi in lastnikom, ki jim je 
zemljišča oz. stanovanja ali hiše prodal. 
 

Boris Gombač je kot rešitev predlagal, da Občina organizira in izvede mediacijo med vsemi 
vpletenimi in poskuša urediti tako eno kot drugo ulico. 
 

V zvezi z ustavljenimi (parkiranimi) kamioni na ulici, je g. Felicjan pojasnil, da bo o tem 
obveščena tako redarska služba kot policija ter lastnik skladišča. Redarstvo in Policijo se bo 
zaprosilo za redne kontrole, lastnika pa opozorilo, da tako ustavljanje in parkiranje na ulici 
ni dovoljeno ter da bo v primeru nadaljevanja takega početja kaznovan šofer ter podjetje 
oziroma odgovorna oseba podjetja. 
 
 
Na KVIAZ-u, so bile podane naslednje pobude: 
 
Biserka Grabar je podala   pobudo, da se na tej seji OS poda poročilo koliko in kateri uradni žigi so 
na razpolago na Občini Divača oziroma  s katerimi uradnimi žigi Občina posluje; kdo je zadolžen za 
hranjenje uradnih žigov, kdo jih lahko uporablja in ali ima Občina Pravilnik oziroma ustrezen 
dokument, ki ureja poslovanje z uradnimi žigi. KVIAZ je podprl predlog predsednice. 
 
V naslednji tabeli so prikazani vsi žigi, ki se nahajajo na občini in kje se nahajajo oz. kdo je 
zadolžen za njihovo hranjenje in uporabo. 
 

ŽIG 
Mesto hranjenja / 

zaposleni 
uporaba 

OBČINA DIVAČA (1) 
Računovodstvo / 
Tamara Kljun 

Uporaba v računovodstvu, 
uradni dopisi in dokumenti občine 
(potrdila, odločbe, soglasja, …) 

OBČINA DIVAČA (2) 
Sprejemna pisarna / 
Suzana Škrlj 

Uradni dopisi in dokumenti občine 
(potrdila, odločbe, soglasja, …) 

OBČINA DIVAČA (3) 
Glavna Pisarna / 
Tatjana Cerkvenik 

Uradni dopisi in dokumenti občine 
(potrdila, odločbe, soglasja, …) 

OBČINA DIVAČA - ŽUPAN 
Glavna Pisarna / 
Tatjana Cerkvenik 

Dopisi in drugi dokumenti, ki jih izda župan  

OBČINA DIVAČA – OBČINSKI SVET 
Glavna Pisarna / 
Tatjana Cerkvenik 

Dopisi in drugi dokumenti, v zvezi z 
delovanjem Občinskega sveta  

OBČINA DIVAČA – NADZORNI ODBOR 
Računovodstvo /       
Vesna Pavlovčič 

Dopisi, poročila in ostali dokumenti, ki jih 
izda nadzorni odbor Občine Divača 

OBČINA DIVAČA – VOLILNA KOMISIJA 
tajnik OVK /                  
Iztok Felicjan 

Dopisi, poročila in ostali dokumenti, ki jih 
izda Občinska volilna komisija Občine 
Divača 
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ŽIG 
Mesto hranjenja / 

zaposleni 
uporaba 

OBČINA DIVAČA – majhen žig 
Sprejemna pisarna / 
Suzana Škrlj 

Žigosanje raznih dokumentov, kjer je 
potreba po majhnem žigu 

OBČINA DIVAČA – majhen žig 
Glavna Pisarna / 
Tatjana Cerkvenik 

Žigosanje raznih dokumentov, kjer je 
potreba po majhnem žigu 

RAZVOJNI CENTER DIVAČA 
Računovodstvo / 
Tamara Kljun 

za potrebe računovodstva 

OBČINA DIVAČA – KS BARKA 
Računovodstvo / 
Tamara Kljun 

za potrebe računovodstva 

OBČINA DIVAČA – KS DIVAČA 
Računovodstvo / 
Tamara Kljun 

za potrebe računovodstva 

OBČINA DIVAČA – KS MISLIČE 
Računovodstvo / 
Tamara Kljun 

za potrebe računovodstva 

OBČINA DIVAČA – KS SENOŽEČE 
Računovodstvo / 
Tamara Kljun 

za potrebe računovodstva 

OBČINA DIVAČA – KS VREME 
Računovodstvo / 
Tamara Kljun 

za potrebe računovodstva 

OBČINA DIVAČA - ŽUPAN 
Sprejemna pisarna /            
Suzana Škrlj 

se ne uporablja - rezerva 

OBČINA DIVAČA – OBČINSKA UPRAVA 
Sprejemna pisarna /        
Suzana Škrlj 

se ne uporablja 

OSTALO   

Napis »ODLOČBA JE  PRAVNOMOČNA« 
Sprejemna pisarna / 
Suzana Škrlj 

Za potrjevanje pravnomočnih odločb v 
kombinaciji z žigom  
OBČINA DIVAČA –majhen žig 

Napis »KOPIJA JE ENAKA IZVIRNIKU« 
Sprejemna pisarna / 
Suzana Škrlj 

Za potrjevanje enakosti kopij z izvirnikom   
v kombinaciji z žigom  
OBČINA DIVAČA –majhen žig 

Napis »ŽUPAN DRAGO BOŽAC« 3x 

Sprejemna pisarna / 
Suzana Škrlj, 
 

Glavna Pisarna / 
Tatjana Cerkvenik, 
 

Računovodstvo / 
Tamara Kljun 

Za potrebe pogodb, ki jih sestavljajo drugje 
in dopisov, ki jih podpisuje župan vedno v 
kombinaciji z žigom OBČINA DIVAČA             
(1, 2,ali 3) oz. OBČINA DIVAČA – ŽUPAN 
ter podpisom župana 

Napis »OBČINA DIVAČA, Kolodvorska ulica 
3a, 6215 Divača« 

Sprejemna pisarna / 
Suzana Škrlj 

za potrebe opremljanja pošiljk 

Napis »POŠTNINA PLAČANA PRI POŠTI 
6215 DIVAČA« 

Sprejemna pisarna / 
Suzana Škrlj 

za potrebe opremljanja pošiljk 

Prejemni žig za pošto 
Sprejemna pisarna / 
Suzana Škrlj 

za potrebe opremljanja prejetih pošiljk 

Prejemni žig za račune 
Sprejemna pisarna / 
Suzana Škrlj 

za potrebe opremljanja prejetih pošiljk - 
računov 

Datirka (odtis datuma) 2x 

Sprejemna pisarna  
in Računovodstvo / 
Suzana Škrlj in 
Tamara Kljun 

za potrebe opremljanja prejetih pošiljk 

 
Občina v zvezi z uporabo žigov nima posebnega pravilnika.  
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KVIAZ predlaga Občinskemu svetu, da se začne s postopkom o spremembi Odloka o občinskem 
prazniku, kulturnem dnevu in spominskem dnevu ter o podeljevanju priznanj občine Divača (Uradni 
list RS, št. 53/2006). Komisija predlaga, da se  pripravi besedilo samostojnega dokumenta o 
podeljevanju občinskih priznanj  (nagrad) in samostojen dokument, ki se bo urejal pomembnejše 
praznike v občini Divača. 
 
O tem mora odločitev sprejeti občinski svet. 
 
 
 
Na seji Občinskega sveta so bile podane naslednje pobude:  
 
Ivan Kovačič  in  Bruno Bombač sta podala stališče krajanov Dolnjih Ležeč s sestanka vaške 

skupnosti,  glede predstavitve in določitve lokacije čistilne naprave v Dolnjih Ležečah. Vaščani 
Dolnjih Ležeč se  z predlaganima lokacijama ne glede na tip ČN  ne strinjajo, menijo da sta 
preblizu naselja.  Želijo, da se omenjena  investicija  izvede, zato zahtevajo, da Občina Divača 
preuči  še vse druge možnosti  in najde ustrezno drugo lokacijo, stran od naselja, primerno za 
umestitev ČN oziroma preuči možnost priključitve na obstoječe  kanalizacijsko omrežje v naselju 
Divača. 

 
Zadeva je urejena in dogovorjena, projekti so naročeni. 
 
 
Dobrivoj Subič je predlagal, da Občinska uprava Občine Divača   organizira strokovno ekskurzijo z 

ogledom  umeščenih podobnih ČN v bližnjih krajih in  k ogledu povabi vse zainteresirane vaščane 
Dolnjih Ležeč. 

 
Za tak ogled ni potrebe, ker je čistilna skladno z zadnjimi dogovori premaknjena v obrtno 
cono na drugo stran AC. 
 
 
 
 

Datum:    5.10.2012 
 
 
 
          Višji svetovalec za splošne zadeve in okolje  

           Iztok Felicjan, univ.dipl.inž.el., MCP. 
 
 
 


